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Цифри громади за лютий

Іван КАМІНСЬКИЙ, 
селищний голова
Слобожанської селищної ради

У Слобожанському відбулася урочиста хода до Дня Єднання

  

День єднання – це  особливе свято, яке наро-
дилося у важкі часи, коли на наших кордонах 
нависла загроза, і стало символом згуртовано-
сті українців.

За ці три роки наша країна пережила важкі 
випробування, які загартували нас та зроби-
ли ще міцнішими. Ми втратили тисячі спів-
вітчизників, зруйновано сотні міст і сіл, еко-
логічні катастрофи знищили природу, а тисячі 
дітей були розлучені зі своїми родинами. Про-
те ворог так і не зміг зламати український на-
род. 

Слобожанська громада, як і вся країна, стала 
на шлях боротьби. Ми втратили 81 мужнього 
героя – наших земляків, які віддали своє жит-
тя за свободу, за Україну, за наше майбутнє. 
Їхній подвиг назавжди залишиться у наших 
серцях. Ми схиляємо голови у глибокій скор-
боті та безмежній вдячності перед їхньою 
жертовністю та відвагою. Наша пам'ять про 
них житиме вічно.

Але водночас ці три роки показали всьому 
світу, що українці – це народ нескорений. Ми 
довели, що перед лицем численного та жор-
стокого ворога не здаємося, а навпаки – зміц-
нюємо свої позиції, допомагаємо один одно-
му, гуртуємося та боремося за нашу свободу. 

Слобожанська громада щодня робить усе 
можливе, щоб наші діти могли навчатися, 
щоб наші ветерани отримували підтримку, 
щоб кожен мешканець відчував турботу та за-
хист. Ми допомагаємо Збройним Силам Укра-
їни, підтримуємо наших волонтерів, будуємо 
нові проєкти для розвитку громади. Попри всі 
труднощі, ми продовжуємо жити, працювати 
та будувати майбутнє – сильне, незалежне та 
мирне.

Я закликаю кожного з нас замислитися над 
тим, що означає єдність для України. Вона 
живе у наших справах, у взаємодопомозі, 
у відчутті родини, яке об’єднує всю країну. 
Наша сила – в єдності. І разом ми обов’язково 
переможемо!

14 лютого у селищі Слобожанське відбувся масовий захід, приурочений до Дня Єднання. Цьогоріч, 16 люто-
го, українці вчетверте відзначають державне свято, що було запроваджено указом Президента України та 
стало відповіддю на загрозу широкомасштабного вторгнення.
День єднання покликаний 
згуртувати суспільство, 
зміцнити його стійкість 
перед викликами. Сьогод-
ні це свято набуло особли-
вого сенсу – воно демон-
струє всьому світові нашу 
єдність, силу духу та го-
товність боротися за неза-
лежність. Повномасштабна 
війна загартувала українців, 
а цей день нагадує нам про 
необхідність підтримува-
ти одне одного і спільними 
зусиллями виборювати май-
бутнє країни.

Центральною подією стала 
урочиста хода з розгорну-
тими Державними Прапо-
рами України вулицею Ге-
роїв України під супровід 
військового оркестру.

Участь взяли селищний 
голова Іван Камінський, 
начальник Дніпровської 
районної адміністрації В’я-
чеслав Мамонов, заступ-
ники селищного голови, 
заступники начальника та 
представники Дніпровської 
районної військової адміні-

страції, старости, депута-
ти, духовенство, працівни-
ки комунальних закладів, 
молодь та жителі громади. 

Під час заходу військовий 
оркестр виконав Держав-
ний Гімн України. Ду-
ховенство Православної 
Церкви України зверши-
ло молитву за Україну та 
борців за її свободу. На 
знак вшанування усіх, хто 
віддав своє життя за неза-
лежність та територіальну 
цілісність нашої країни, 

до пам’ятного знаку За-
хисникам та Захисницям 
України було покладено 
квіти. 

В центрі селища люди, 
об’єднані синьо-жовтим 
прапором, під супровід 
легендарної пісні «Ой у 
лузі червона калина» у 
виконанні військового ор-
кестру, об’єдналися. Цей 
момент став символічним 
та показав силу, єдність та 
незламність українського 
народу.



2 Ж И Т Т Я  Г Р О М А Д И  –  Я К  Н А  Д О Л О Н І

5 лютого в філії Ветеранського простору «До-
віра» відділення соціальної адаптації та жит-
тєстійкості КЗ «Центр надання соціальних 
послуг» Слобожанської селищної ради відбулася 
робоча зустріч ветеранів та членів сімей заги-
блих/померлих Захисників України Олександрів-
ського старостату з представниками відділу з 
питань ветеранської політики управління со-
ціального захисту населення Слобожанської се-
лищної ради та громадської організації «Право-
захисна Група «СІЧ».

Метою цього заходу було обговорення актуальних 
питань, з якими стикаються у житті ветерани та 
члени сімей загиблих/померлих Захисників Укра-
їни. Зустріч розпочалася з хвилини мовчання для 
вшанування пам’яті загиблих воїнів, що віддали 
своє життя, ставши на захист України.

Зі вступним словом до учасників звернувся амба-
садор проєкту «ТИТАНИ UA» Слобожанської гро-
мади Сергій Данілін. Він наголосив на важливості 
взаємодії між ветеранами, членами їхніх сімей та 
владою для розвитку ветеранської політики грома-
ди.

Начальник відділу з питань ветеранської політики 
управління соціального захисту Слобожанської се-
лищної ради Світлана Лазаренко ознайомила при-
сутніх із запланованими заходами Комплексної 
програми підтримки ветеранів війни, членів їхніх 
сімей, членів сімей загиблих (померлих) ветеранів 
війни, членів сімей загиблих (померлих) Захисни-
ків і Захисниць України Слобожанської селищної 
територіальної громади на 2024 – 2028 роки. Крім 
того, вона відповіла на питання членів родин заги-
блих Захисників та запросила до співпраці у роз-
робці та плануванні заходів для ветеранів війни та 
родин загиблих військовослужбовців.

Представники ГО «Правозахисна Група «СІЧ» 
презентували напрямки своєї діяльності, відповіли 
на загальні питання та провели індивідуальні кон-
сультації з правових питань.

Захід відбувся в дружній атмосфері та став корис-
ним для визначення кроків у напрямку соціального 
захисту та підтримки тих, хто захищає нашу краї-
ну та їхніх рідних.

Зустріч ветеранів в Олександрівці 7 лютого в залі засідань Слобо-
жанської селищної ради відбувся 
звіт селищного голови Івана Ка-
мінського про результати робо-
ти за 2024 рік.

На зустрічі були присутні жителі 
громади, депутати селищної ради, 
представники закладів освіти та 
культури, керівники структурних 
підрозділів селищної ради та вій-
сьовослужбовці ЗСУ.

Іван Камінський розповів про роз-
виток Слобожанської громади, 
найяскравіші події, що відбулися 
в 2024 році та поділився планами 
на 2025.

Одними з ключових моментів 
звіту стали:

 підтримка українських захисни-
ків та розвиток ветеранської полі-
тики на місцях;

 бюджет громади, доходи та ви-
датки;

 розвиток житлово-комунального 
господарства та будівництво в 
освітній сфері.

Поділився підсумками роботи у 
сферах освіти, медицини, культу-
ри, молоді та спорту, молодіжної 
політики та міжнародних відно-
син.

Також під час зустрічі всі охочі 
змогли поставити голові питання. 
Жителям було цікаво дізнатися 
про підтримку молодих сімей в 
громаді: чинні програми або іні-
ціативи, лікування ветеранів вій-
ни, де селищний голова розповів 
про те, що на базі Слобожанської 
лікарні було проведено 17 опера-
цій із заміни великих суглобів на 
суму 800 тис. грн, у тому числі 
ендопротезування 3 діючим вій-
ськовослужбовцям та одному ве-

терану війни. Окрему вдячність ви-
словили представники внутрішньо 
переміщених осіб, що проживають 
та працюють в громаді. Після зві-
тування військовослужбовці ЗСУ 
подякували Слобожанській селищ-
ній раді, на чолі з селищним голо-
вою за вагомий вклад у спільну пе-
ремогу, активну життєву позицію, 
патріотизм, турботу та безкорисну 
допомогу воїнам України.

Більш детально ознайомитися зі 
звітом та відеозаписом заходу мож-
ливо на сайті Слобожанської се-
лищної ради згідно зі статтею 42 
Закону України «Про місцеве само-
врядування в Україні».

Протягом лютого також відбулося 
звітування старост старостинських 
округів громади.

Інтерактивна новина
Скануй QR-код 
та дивись відео

Порядок денний передбачав об-
говорення питань чотирьох бло-
ків, які попередньо обговорюва-
лись на засіданнях профільних 
комісій. Перед початком засідан-
ня Благодійний фонд «Шлях до 
здоров’я» висловив щиру подяку 
селищному голові Івану Камін-
ському за вагомий внесок у реа-
білітацію та реінтеграцію захис-
ників України.  
За особливі заслуги, мужність і 
відвагу, виявлені у зміцнені обо-
роноздатності і безпеки Укра-
їни та за бездоганне виконан-
ня військового та службового 
обов’язку, нагрудними знаками 

«За заслуги перед громадою» 
відзначили військовослужбовців 
Збройних Сил України. До слова 
було запрошено командира бри-
гади, підполковника військової 
частини та прес офіцера брига-
ди.

Крім того, привітали ви-
хованців Слобожанської 
ДЮСШ з успішними ви-
ступами на змаганнях, 
що відбулися на початку 
2025 року та присвоєнням 
спортивних розрядів. 

Перший юнацький розряд 
отримали спортсмени від-

ділення «Волейбол»: Гліб Криво-
ручко, В’ячеслав Адаменко, Єгор 
Дохленко, Гліб Ліпський, Богдан 
Місків, Ігор Гранат, Даниїл Ба-
раннік, Давид Якобзон, Максим 
Лис.

Перший юнацький розряд також 
присвоєно спортсменам відді-
лення «Скелелазіння» Дмитру 
Костенку та Пелагії Штепі. По-
свідчення про присвоєння тре-
тього дорослого розряду отрима-
ли Микола Заваліпіч, Анастасія 
Понтенко та Алеся Шпак. Кири-
лу Рискалю було присвоєно роз-
ряд Кандидата у майстри спорту 
України.

Далі відбулась сесія, на якій де-
путатський корпус розглянув пи-
тання порядку денного, зокрема 
земельні, фінансові, організаційні 
та інші, ухваливши відповідні рі-
шення.

Відбулася 43 сесія VІІІ скликання 

13 лютого відбулася 43 сесія VІІІ скликання Слобожанської селищ-
ної ради під головуванням селищного голови Івана Камінського.
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Відбувся річний звіт Слобожан-
ської центральної лікарні, у яко-
му взяли участь селищний голова 
Іван Камінський та його заступ-
ники. Про виконання основних 
показників і перспективи розвит-
ку закладу доповіла гендирек-
торка лікарні Лариса Гардецька, 
а заступниця селищного голови 
Олена Вергейчик розповіла про 
співпрацю громади, інвесторів та 
лікарні, завдяки якій реалізова-
но низку проєктів із покращення 
умов надання медичної допомоги.

Протягом року лікарня активно 
розвивалася, покращуючи якість 
медичних послуг та розширюючи 
їх спектр. За 2024 рік вдалося оно-

вити медичне обладнання, модер-
нізувати інфраструктуру лікарні, 
зокрема задля безпеки пацієнтів та 
персоналу проведено реконструк-
цію та облаштування укриттів у 
стаціонарі та дитячому інфекцій-
ному відділенні.

У лікуванні пацієнтів застосову-
вались новітні технології, а саме: 
тотальне ендопротезування вели-
ких суглобів, операції на судинах, 
артроскопія суглобів, малоінвазив-
на  ендоскопічна та баріатрична  
хірургія та інші. Так, у 2024 році 
проведено 17 операцій із заміни 
великих суглобів, у тому числі про-
ведено ендопротезування 3 діючим 
військовослужбовцям та одному 
ветерану війни.

Окрім цього, у рамках співпраці 
між КП «Слобожанська централь-
на лікарня» Слобожанської селищ-
ної ради та Всесвітньою організа-
цією охорони здоров’я у закладі 
встановлено сучасне обладнання 
для очищення води. Воно забезпе-

чуватиме лікарню якісною питною 
водою та водою для приготування 
їжі.

Система зворотного осмосу для 
харчоблоку (250 л/год) постачає 
очищену воду до харчоварильних 
котлів і кранів. Завдяки напівпро-
никним мембранам вона ефектив-
но видаляє бактерії, віруси, солі 
та інші забруднення, роблячи воду 
безпечною.

Система очищення води для ре-
зервного джерела (водозабірної 
свердловини) з продуктивністю 
3900 літрів на годину дозволяє до-
датково очищувати та пом’якшува-
ти воду.

Цей проєкт є важливим кроком до 
покращення умов у лікарні, під-
вищення якості обслуговування 
пацієнтів та зміцнення їхнього здо-
ров’я.

Слобожанська центральна лікарня 
продовжує свій розвиток, зміцню-
ючи систему охорони здоров’я та 
впроваджуючи інноваційні підходи 
для ще якіснішого медичного об-
слуговування.

Річний звіт Слобожанської центральної лікарні за 2024 рік

Відбувся концерт Слобожанської 
школи мистецтв до Дня закоханих

14 лютого відбувся концерт 
Слобожанської школи мис-
тецтв, присвячений Дню зако-
ханих – «Happy Valentine's Day».
На сцені Слобожанського цен-
тру культурних послуг зібрали-
ся талановиті учні та досвідчені 
викладачі для створення незабут-
нього романтичного дійства. 

Концертна програма складалася 
з відомих, улюблених та найро-
мантичніших творів. 

Відкрила захід юна співачка Арі-
на Ващенко (викл. Оксана Мар-

кіна) піснею «У долі своя весна», 
у якій йдеться про те, що світле 
почуття не обирає пору року для 
народження.

Своїм чарівним співом глядачів 
зачарували Єлизавета Семочко, 
Софія Десятерик, Марина Тільна 
(викл. Юлія Костелан), а також 
викладачки Марія Хоменко та 
Маргарита Кошель.

Інструментальну музику предста-
вили ансамбль гітаристів, Анас-
тасія Палкова (викл. Олександр 
Яремчук), Софія Хозяїнова (викл. 

Ірина Федоренко), Галина Пав-
лик (викл. Олександр Акопян) та 
викладачі Наталія Пономаренко, 
Олена Сокур, Аркадій Петров, 
Анна Погребна та Олександр 
Акопян.

Підтримкою для артистів були 
концертмейстери Ірина Федорен-
ко та Антоніна Кравченко.

Ведучою цього вечора була уче-
ниця школи мистецтв Дарина 
Кукленко. 

Під час концерту всі охочі могли 
насолодитися виставкою картин 
«Світ кохання» учнів класу обра-
зотворчого мистецтва під керів-
ництвом викладачок Дар'ї Карзі-
ної та Софії Винокурової. 

Цей захід залишив незабутні вра-
ження, наповнивши серця гля-
дачів теплом і радістю. Любов, 
музика та мистецтво створили 
особливу атмосферу єднання. 
Концерт завершився гучними 
оплесками та словами щирої вдяч-
ності артистам і організаторам.

21 лютого представники КЗ «Молодіжний 
центр «Смарт» Слобожанської селищної ради 
на чолі із заступницею директора Вікторією 
Темець відвідали Покровський спортивно-мо-
лодіжний центр для обміну досвідом та нала-
годження співпраці з місцевою молоддю.

Розвиток молодіжної політики є одним із ключо-
вих напрямів розвитку суспільства, адже саме мо-
лодь є рушійною силою змін. Інвестуючи в моло-
діжні ініціативи, держава та громади забезпечують 
стале майбутнє.

Начальник управління сім’ї, молоді та спорту По-
кровської міської ради Віталій Щербинка провів 
екскурсію центром, наголосивши, що спортивні 
та молодіжні локації доступні для всіх внутрішньо 
переміщених осіб Покровської громади на безоп-
латній основі.

Під час круглого столу учасники обговорили реа-
лізацію молодіжних проєктів, залучення активної 
молоді до громадських ініціатив, а також поділи-
лися успішними практиками роботи своїх центрів. 
Представники Слобожанського МЦ «Смарт» роз-
повіли про можливості, які пропонує їхній про-
стір, зокрема 3D-принтери, ігрові консолі та но-
вітні гаджети, що активно залучають молодь до 
сучасних форм дозвілля та розвитку.

Під час неформального спілкування також обгово-
рили, що успішна молодіжна політика базується 
на активній участі громади. Важливо створювати 
середовище, де молодь відчуватиме себе почутою 
та зможе реалізовувати власні ініціативи. Тому 
осередки молодіжних центрів на місцях є важли-
вими для розвитку молодіжного суспільства.

Заступниця начальника управління Яна Штурхець-
ка зауважила, що такі потужні команди обов’язко-
во мусять підтримувати зв'язок, адже їм є чому по-
вчитися одне у одного. Ця зустріч стала важливим 
кроком у зміцненні співпраці між молодіжними 
центрами та створила міцний фундамент для по-
дальших спільних проєктів і розвитку молодіжних 
ініціатив обох громад. 

Такий формат зустрічей є надзвичайно важливим, 
адже дозволяє не лише переймати кращі практи-
ки, а й об’єднувати молодіжні спільноти навколо 
спільних ідей та ініціатив.

В гостях у молоді Покровська
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13 лютого Слобожанська громада гостин-
но приймала представників прифронтових 
громад Дніпропетровської, Запорізької, 
Харківської та Луганської областей – чле-
нів Всеукраїнської Асоціації ОТГ (далі - 
ВАОТГ).

Захід було організовано ВАОТГ спільно зі 
шведсько-українською Програмою Polaris 
«Підтримка багаторівневого врядування в 
Україні», за ініціативи Дніпропетровсько-
го регіонального відділення ВАОТГ.

Круглий стіл об’єднав майже 70 учасників, 
а ще близько 160 зацікавлених осіб із су-
сідніх громад долучилися online. Говорили 
про передачу повноважень адмініструван-
ня місцевих податків і зборів або деяких 
функцій органам місцевого самоврядуван-
ня.
Господарем заходу стала Слобожанська 
громада. 
«Ми пишаємося бути майданчиком для 
подібних ініціатив, які сприяють покра-
щенню рівня життя громади, зокрема в 
контексті збільшення бюджету. Місце-
ве самоврядування – це сила, яка здат-
на змінювати добробут громадян на 
краще», – зазначив Слобожанський 
селищний голова Іван Камінський 

В дискусії взяли участь представники 
центральних органів влади: Міністер-
ства фінансів України, ДПС України. А 
ще представники органів державної вла-
ди: Дніпропетровської ОВА – начальник 

управління консультативної допомоги та 
забезпечення взаємодії з ОМС Дніпропе-
тровської обласної військової адміністра-
ції Дмитро Усенко та начальник управлін-
ня регіонального розвитку департаменту 
економічного розвитку Дніпропетровської 
обласної військової адміністрації Олена 
Правдіна; уповноважена особа ГУ ДПС 
у Дніпропетровській області Наталія Ма-
рілова; перша заступниця начальника 
Дніпровської РВА Вікторія Шаповал. Всі 
вони висловили бажання до спільного об-
говорення законодавчих ініціатив з даного 
питання.

Також до дискусії з питання передачі по-
вноважень ОМС адміністрування місце-
вих податків і зборів долучилися досвід-
чені експерти: докторка наук з державного 
управління, професорка, експертка з пи-
тань публічних фінансів та місцевого са-
моврядування Центру політико-правових 
реформ Яніна Казюк; експерт з фінансо-
вих питань Шведсько-української Програ-
ми Polaris Ігор Герасимчук; фахівець 
з питань податкової та регуляторної 
політики, експерт аналітичного цен-
тру Спілки українських підприємців 
Мирослав Лаба. 
Одним із спікерів круглого столу та-
кож стала начальниця відділу моні-
торингу місцевих податків і зборів 
виконавчого комітету Слобожанської 
селищної ради Людмила Микитьон. 
Вона наголосила, що одним із клю-

чових викликів є значні суми податково-
го боргу до бюджету громади (майже 60 
млн грн), у тому числі майнових податків 
(плата за землю та податок на нерухоме 
майно), а також недостатня поінформо-
ваність боржників про існування у них 
податкового боргу. Разом з тим, Людмила 
Микитьон поділилася успішним досві-
дом Слобожанської громади, яка з серпня 
2024 року є учасником пілотного проєкту 
ВАТГ зі збільшення надходжень місцевих 
податків і зборів. Як приклад, було наве-
дено два способи використання сучас-
них технологій: функціоналу YouControl.
Market «Боржники громад» та системи 
Інтернет-банку Приват 24. Вони допомага-
ють підвищувати рівень податкової дисци-
пліни громадян та наповнювати місцевий 
бюджет.

Довідково: лише за перші 3-4 дні після 
отримання від Приватбанку повідомлень 
протягом жовтня-грудня 2024 року свій 
борг скоротили 171 боржник на суму 170 
тис. гривень.

«Здатність громади мобілізувати фі-
нансові ресурси для розвитку і покра-
щення якості життя в громаді – це своє-
часно сплачені податки. Наші податки 
– наш захист», – підкреслила Людмила 
Микитьон 

Під час «відкритого мікрофону» представ-
ники громад погодилися з тим, що рівень 
податкової культури наших громадян зали-
шається низьким. Тож і проблема несплати 
податків, збільшення податкового боргу пе-
ред місцевими бюджетами, недоотримання 
до бюджету коштів – це спільна проблема 
для всіх громад, яка потребує термінового 
вирішення на законодавчому рівні.

В Слобожанському обговорили адміністрування 
місцевих податків та зборів за круглим столом

Бронзова призерка 
Всеукраїнського 

турніру з тхеквондо

22 лютого в місті Буча відбувся 
Відкритий Всеукраїнський турнір 
з тхеквондо «Кубок незламності 
2025». Змагання об’єднало понад 
600 юних учасників із 15 областей 
України, які представляли 41 клуб.

Участь у цьому масштабному спор-
тивному заході взяла і учениця 5 
класу Балівського ліцею Дарія Ле-
геза.

Спортсмени змагалися на шести 
кортах, виборюючи 72 комплекти 
нагород. Учасники конкурували у 
трьох вікових категоріях: молодші 
юнаки, юнаки, кадети та юніори.

Попри жорстку конкуренцію та 
виснажливі поєдинки, Дарія Легеза 
продемонструвала високий рівень 
підготовки та здобула бронзу у сво-
їй ваговій категорії, увійшовши до 
переможної трійки фіналістів. 

Дівчина розповіла, що почала за-
йматися тхеквондо майже два роки 
тому. Сім’я підтримувала це рішен-
ня, адже Дарія має бойовий харак-
тер та наполегливість у досягненні 
цілей. Спортсменка швидко захопи-
лася тренуваннями, і згодом до неї 
приєдналася сестра.

«Мені подобається цей спорт, і я 
планую займатися тхеквондо й на-
далі, щоб стати Олімпійським чем-
піоном», — поділилася Дарія.

Вітаємо ученицю Балівського ліцею 
з цим високим досягненням! Бажа-
ємо не зупинятися та впевнено кро-
кувати до нових перемог.

Відкритий чемпіонат Дніпропетровської області з 
кіокушинкайкан карате ІКО Мацушима

1 лютого у спортивному комплексі 
«Слобожанський» відбувся масш-
табний спортивний захід – Відкри-
тий чемпіонат Дніпропетровської 
області з кіокушинкайкан карате 
ІКО Мацушима.

В залі комплексу зібралося понад 300 
учасників з Київської, Харківської, 
Запорізької та Дніпропетровської об-
ластей, що боролися за нагороди у за-
пеклих двобоях. Були й Слобожанські 
спортсмени, з секції кіокушинкайкан 
карате КЗ ССЦФЗН «Cпорт для всіх» 
під керівництвом спеціаліста Дмитра 
Головіна – 38 хлопців та 12 дівчат 
віком від 6 до 15 років. Підтримати 
молодь завітали начальник відділу 
культури, туризму, молоді, спорту та 
інформаційної політики Слобожан-
ської селищної ради Юрій Мельник, 
директор КЗ ССЦФЗН «Спорт для 
всіх» Анатолій Нечипорук та дирек-

тор ДЮСШ Володимир Дейнеко.
Чемпіонат став справді видовищним 
дійством у боротьбі за перемогу кож-
ного з учасників. За результатами 
змагань Слобожанська команда по-
сіла перше загальнокомандне місце 
серед 17 команд-учасниць. 

Також в жорсткій конкуренції 
наші каратисти вибороли:

 8 перших місць

 10 других місць

 13 третіх місць

Вітаємо юних спортсменів з високи-
ми досягненнями! Пишаємося вашою 
силою та командним духом. Бажаємо 
й надалі рухатися шляхом нових пе-
ремог!
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Надзвичайна та Повноважна Посол Канади
в Україні пані Наталка Цмоць в Слобожанському

11 лютого до селища 
Слобожанське з офі-
ційним візитом прибули 
представники Уряду Ка-
нади та Програми розвит-
ку ООН в Україні (ПРООН) 
на чолі з Надзвичайним 
і Повноважним Послом 
Канади в Україні пані На-
талкою Цмоць.
Основна мета візиту – оз-
найомлення з результата-
ми ініціатив, реалізованих 
за підтримки Уряду Ка-
нади під координацією 
ПРООН. Зокрема, мова 
йде про допомогу у ство-
ренні Центру соціальної 
адаптації та життєстій-
кості, урочисте відкриття 
якого відбулося у вересні 
2024 року.
Офіційну делегацію зу-
стрічали селищний голо-
ва Іван Камінський, се-
кретар селищної ради 
(виконкому) Людмила 
Лагода, директорка КЗ 
«Центр надання соціаль-
них послуг» Слобо-
жанської селищної 

ради Любов Бут, завіду-
вач відділення соціальної 
адаптації та життєстійко-
сті Андрій Забігайло.
Нагадаємо, що восени 
2022 року Слобожанська 
селищна рада ухвалила 
рішення про співпрацю 
з Програмою Розвитку 
ООН в Україні. У межах 
цієї ініціативи було реалі-
зовано проєкт «Експерт-
на підтримка місцевої 
влади в організації соці-
альних послуг та створен-
ні ефективної системи 
соціальної адаптації для 
вразливих груп доросло-
го населення, включаючи 
внутрішньо переміще-
них осіб та осіб, які по-
страждали від війни». Він 
складався з кількох етапів 
та мав різні джерела фі-
нансування. За рахунок 
ПРООН було придбано 
автомобіль для мобільних 
соціальних послуг, осна-
щений необхідним об-
ладнанням. Уряд Канади 

профінансував закупів-
лю меблів, техніки та 

інвентарю для прове-
дення соціальних 
заходів.
П р е д с т а в н и к и 
уряду та міжна-
родних організа-

цій відвідали Центр, 
де ознайомилися 
з його діяльністю. 
Їм презентували 

автомобіль та оснащен-
ня Мобільної соціальної 
служби, яка забезпечує 
надання допомоги у від-
далених населених пунк-
тах громади. Окрему 
увагу приділили роботі 
Мобільної служби екстре-
ної соціально-психологіч-
ної допомоги та методич-
ної підтримки громадам, 

що сприяє розвитку сис-
теми соціальних послуг 
та підвищенню кваліфіка-
ції фахівців. 
Після презентації гості від-
відали Центр соціальної 
адаптації та життєстійко-
сті, де ознайомилися з 
принципами безбар’єр-
ності. Вони мали мож-
ливість побачити умови 
проведення тренінгів, за-
ходів і майстеркласів, а 
також поспілкуватися з 
підопічними Центру: вете-
ранами, сім’ями ВПО та 
людьми похилого віку.

Інтерактивна новина
Скануй QR-код 
та дивись відео

У ході зустрічі обговорили 
перспективи подальшої 
співпраці та реалізації 
нових соціальних проєк-
тів для громади. Наталка 
Цмоць підкреслила, що 
Уряд Канади й надалі під-
тримуватиме подібні іні-
ціативи. Центр соціальної 
адаптації та життєстійко-
сті став успішним при-
кладом міжнародного 
партнерства, що демон-
струє ефективність співп-
раці та заохочує донорів 
до подальших інвестицій. 
На згадку про зустріч 
гостям вручили пам’ятні 
подарунки від Слобожан-
ської селищної ради.
Завершився візит відвіду-
ванням адміністратив-
ної будівлі Слобожан-
ської селищної ради, де 
селищний голова Іван 
Камінський провів екс-
курсію та представив до-
сягнення громади.

Ця зустріч стала важли-
вим кроком у зміцненні 
міжнародного партнер-
ства та розвитку соці-
альної підтримки жителів 
Слобожанської громади.
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В лютому Слобожан-
ська громада прийма-
ла іноземних друзів. Це 
були волонтерські ор

ганізації зі Швеції та Ні-
меччини. 20 лютого, 
з дружнім візитом до 
Слобожанського заві-
тали представники ГО 
«Swedish Rescuers» на 
чолі з Йоханом Хансон. 
Це команда рятуваль-
ників з усієї Швеції : па-
рамедики, поліцейські 
та пожежники. «Ніхто 
не може зробити все, 
але кожен може щось 
зробити – і ми це ро-
бимо.» – саме під та-
ким девізом працюють 
шведські благодійни-
ки. У співпраці з ДСНС 
України в Дні-
про-

Слобожанська громада отримала 
пожежні автомобілі від Німеччини та Швеції

петровській області та 
ГО «Swedish Rescuers» 
підтримку у вигляді по-
жежної машини Volvo 
Fl10 отримала і Слобо-
жанська громада. 
24 лютого, на річницю 
повномасштабного 
вторгнення рф в Украї-
ну, Слобожанська гро-
мада знову зустріча-
ла волонтерів, на цей 
раз з Німеччини. Ними 
стали благодійники 
Water4Ukraine на чолі з 
Elmar Thyen. Автопарк 
КЗ «Місцева пожежна 
команда» Слобожан-
ської селищної ради 
поповнився ще двома 

пожежними автівками : 
MERCEDES-BENZ 1428AF 
та IVECO MAGIRUS 
EUROFIRE. Обидва авто 
оснащені всім необ-
хідним обладнанням 
та знаходяться в чудо-
вому технічному стані.
В ці дні гостей зустріча-
ли секретар селищної 
ради Людмила Лаго-
да, перший заступник 

селищного голови Ігор 
Шаповалов, заступ-
ник селищного голови 
Сергій Борисов, на-
чальник Дніпровсько-
го РУ ДСНС України 
в Дніпропетровській 
області Олександр 
Бойко, представники 
відділів виконавчого ко-
мітету Слобожанської 
селищної ради та КЗ 
«Місцева пожежна ко-
манда».

Під час зустрічей іно-
земні друзі розповіли 
про свій волонтерський 
шлях: Water4Ukraine за-
родилася в 2022 році, а 
ГО «Swedish Rescuers» 
працює вже більше 
10 років, підтримуючи 
держави, в яких трива-
ють збройні конфлікти.  
Представники Слобо-
жанської громади 
поділилися з гостями 
інформацією  про ро-
боту селищної ради 
під час воєнного стану, 
кількість внутрішньо пе-
реміщених осіб, що 
проживають на тери-
торіях та обговорили 
можливість подаль-
шої співпраці з но-
вими іноземними 
друзями. Окрему 

увагу було приділено 
темі водопостачання 
та водовідведення у на-
селених пунктах.
Міжнародна підтрим-
ка вкотре показує, 
що Україна не дар-

ма бореться за свою 
незалежність. Вислов-
люємо вдячність швед-

ському та німецькому 
народу за турботу про 
слобожанських жи-
телів, їх безпеку та до-
бробут.


